Some people believe that modern teenagers are really awful. However, modern teenagers think that they are criticized for no reason. 

	In my opinion teens nowadays are not that bad as they seem.
	По моему мнению, в наше время подростки не так плохи, как кажутся.

	First of all, they have a lot of lessons at school and plenty of homework so they are more hardworking than lazy.
	Во-первых, у них много уроков в школе и много домашней работы, поэтому они больше трудолюбивы, чем ленивы.

	Secondly, many of them have a great deal of home duties because their parents work during the day.
	Во-вторых, у многих из них много домашних обязанностей, потому что их родители работают днем.

	For instance, they have to take care of their younger brothers and sisters, which qualifies them as responsible but not irresponsible and frivolous.
	Например, они должны заботиться о своих младших братьях и сестрах, что квалифицирует их как ответственных, но не безответственных и легкомысленных.

	In addition, the standards of politeness and good-behavior have also changed.
	Кроме того, стандарты вежливости и хорошего поведения также изменились.

	For instance, many things that were considered rude 50 years ago are not rude today.
	Например, многие вещи, которые 50 лет назад считались грубыми, сегодня не являются грубыми.
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